
Sponsormatchen 21/9 

Inbjudan 14:00 

Anna bakar och köper lite gott och dukar inne i Tallåsen

Korv/Hamburgare

Sebbe - A-laget, Niklas - klubben, Jimmy/Jessica ungdomslagen. Magda hälsar välkommen.

14/15 laget kiosken

Specialkost hämtas i kiosken

Varje lag fixar sitt eget fika och ställer upp på trallen.

Niklas har uppfällbart tält

Klubben bjuder på festis och fun light till diabetikerna.

Ljudsystem, ledarna presenterar och alla barn ut på planen. Fikat sker efter 

Anton sjunger nationalsång.

Medaljer till barnen - Niklas kollar med Bronsil, Jimmy kollar antal och återkopplar till Niklas.

Fri entre

Sälja lotter 50/50

Presentkort (Jimmy), Prästgården (Jimmy), Linalera (Linda), Björksta ägg, Munktorps kvarn, 
Köpings musteri (Lollo)

Lottoringar (Lollo)

Magda fixar kaffekannor från jobbet


Ekonomi 
Inbetalning medlemsavgifter - påminna A-laget

Lokstöd, camp verktyg


A-laget 
David ej närvarande


Ungdomslagen 
Full fart, kommer ha teamsmöte om 2 veckor och fysiskt möte lite senare. Vill få till mer 
målvaktsträning. Bollkul ska köra poolspel. lag 14, 15, 16  är anmälda till fotbollens dag. 11/12 har 
lite svårt med närvaron.


Utvärdering Gothia 
06 laget har varit på Gothia och det var superkul. Vi har haft avstämningar med kassören och fört 
bok. Vi har underlag att ge vidare till andra lag som är intresserade av hur vi fick in pengar.

Jimmy tar upp att åka på cup på mötet och hur man kan samla in pengar.


Fixardag 
Återkommer till denna punkt nästa styrelsemöte när vi har tillgång till fg protokoll.

Slå gräset vid parkeringen - Måns B tillfrågas, Linda kollar igen med Anders på kommunen ang 
rampen samt vatten vid väggen


Övriga frågor 
Vi pratar om olika alternativ vart 06 laget ska spela nästa säsong. Vi anmäler även till Futsal 
-herrar.


Kiosken 
Linda och Jessica pratar ihop sig kring kiosken och hämtningar av tex drickor. De har märkt upp i 
köket vart allt är utanför skåpen. Jessica har fixat en bild på styrelsen och hängt upp på Tallåsen. 
De har lagt alla städartiklar i ett skåp.


Vi pratade även om lösningar för A-lagts kiosk till nästa säsong


/Magdalena Jogevall





